



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 419

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1963

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 419

1962

I. Nos. 6026-6034

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 3 January 1962 to 19 January 1962*

No. 6026. United States of America and Australia:	<i>Page</i>
Exchange of notes constituting an agreement relating to a program for a joint ultra-violet survey of the southern skies. Canberra, 22 May 1961 . . .	3
No. 6027. United States of America and Canada:	
Exchange of notes (with memorandum of arrangements) constituting an agreement relating to pilotage services on the Great Lakes and the St. Lawrence River. Washington, 5 May 1961	9
No. 6028. United Nations Special Fund and Madagascar:	
Agreement concerning assistance from the Special Fund. Signed at Tananarive, on 5 January 1962.	29
No. 6029. Belgium and Austria:	
Convention concerning the reciprocal recognition and enforcement of judicial decisions, arbitral awards and authentic acts in civil and commercial matters. Signed at Vienna on 16 June 1959	45
No. 6030. World Health Organization and Iraq:	
Basic Agreement for the provision of technical advisory assistance. Signed at Alexandria, on 13 September 1961, and at Baghdad, on 18 October 1961 .	67
No. 6031. Finland, Denmark, Norway and Sweden:	
Agreement concerning co-operation in ice-breaking (with Protocol). Signed at Helsinki, on 20 December 1961	79

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 419

1962

L. Nos 6026-6034

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 3 janvier 1962 au 19 janvier 1962*

N° 6026. États-Unis d'Amérique et Australie:	<i>Pages</i>
Échange de notes constituant un accord relatif à un programme d'étude en commun de l'ultra-violet dans le ciel de l'hémisphère austral. Canberra, 22 mai 1961	3
N° 6027. États-Unis d'Amérique et Canada:	
Échange de notes (avec mémoire d'accord) constituant un accord relatif aux services de pilotage sur les Grands Lacs et le Saint-Laurent. Washington, 5 mai 1961	9
N° 6028. Fonds spécial des Nations Unies et Madagascar:	
Accord relatif à une assistance du Fonds spécial. Signé à Tananarive, le 5 janvier 1962	29
N° 6029. Belgique et Autriche:	
Convention sur la reconnaissance et l'exécution réciproques des décisions judiciaires, sentences arbitrales et actes authentiques en matière civile et commerciale. Signée à Vienne, le 16 juin 1959	45
N° 6030. Organisation mondiale de la santé et Irak:	
Accord de base concernant la fourniture d'une assistance technique de caractère consultatif. Signé à Alexandrie, le 13 septembre 1961, et à Bagdad, le 18 octobre 1961	67
N° 6031. Finlande, Danemark, Norvège et Suède:	
Convention sur la coopération pour l'utilisation des brise-glaces (avec Protocole). Signée à Helsinki, le 20 décembre 1961	79

No. 6032. India, Pakistan and International Bank for Reconstruction and Development:	<i>Page</i>
The Indus Waters Treaty 1960 (with annexes). Signed at Karachi, on 19 September 1960	
Protocol to the above-mentioned Treaty. Signed on 27 November, 2 and 23 December 1960	125
No. 6033. United Nations, International Labour Organisation, Food and Agriculture Organization of the United Nations, United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization, International Civil Aviation Organization, World Health Organization, International Telecommunication Union, World Meteorological Organization and International Atomic Energy Agency and Dahomey:	
Revised Standard Agreement concerning technical assistance. Signed at Porto-Novo, on 17 January 1962	294
No. 6034. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Hungary:	
Agreement (with annex) concerning civil aviation. Signed at London, on 25 October 1960	309
 ANNEX A. Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations	
No. 186. International Convention for the Suppression of Illicit Traffic in Dangerous Drugs, signed at Geneva on 26 June 1936, as amended by the Protocol signed at Lake Success, New York, on 11 December 1946:	
Accession by Cameroun	341
No. 221. Constitution of the World Health Organization. Signed at New York, on 22 July 1946:	
Amendments to articles 24 and 25 of the Constitution of the World Health Organization. Adopted by resolution WHA 12.43 of the Twelfth World Health Assembly at its eleventh plenary meeting on 28 May 1959:	
Acceptance by Turkey	342
No. 521. Convention on the Privileges and Immunities of the Specialized Agencies. Approved by the General Assembly of the United Nations on 21 November 1947:	
Application by the Federal Republic of Germany to the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization	343

N° 6032. Inde, Pakistan et Banque internationale pour la reconstruction et le développement:	<i>Pages</i>
Traité de 1960 sur le eaux de l'Indus (avec annexes). Signé à Karachi, le 19 septembre 1960	
Protocole relatif au Traité susmentionné. Signé les 27 novembre, 2 et 23 décembre 1960	125
N° 6033. Organisation des Nations Unies, Organisation internationale du Travail, Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture, Organisation des Nations Unies pour l'éducation, la science et la culture, Organisation de l'aviation civile internationale, Organisation mondiale de la santé, Union internationale des télécommunications, Organisation météorologique mondiale et Agence internationale de l'énergie atomique et Dahomey:	
Accord type révisé concernant l'assistance technique. Signé à Porto-Novo, le 17 janvier 1962	295
N° 6034. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Hongrie:	
Accord (avec annexe) relatif à l'aviation civile. Signé à Londres, le 25 octobre 1960	309
 ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies	
N° 186. Convention internationale pour la répression du trafic illicite des drogues nuisibles, signée à Genève le 26 juin 1936 amendée par le Protocole signé à Lake Success (New-York), le 11 décembre 1946:	
Adhésion du Cameroun	341
N° 221. Constitution de l'Organisation mondiale de la santé. Signée à New-York, le 22 juillet 1946:	
Amendements aux articles 24 et 25 de la Constitution de l'Organisation mondiale de la santé. Adoptés par la résolution WHA 12.43 de la douzième Assemblée mondiale de la santé à sa douzième séance plénière, le 28 mai 1959:	
Acceptation de la Turquie	342
N° 521. Convention sur les privilèges et immunités des institutions spécialisées. Approuvée par l'Assemblée générale des Nations Unies le 21 novembre 1947:	
Application par la République fédérale d'Allemagne à l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime	343